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Heeft de Kadernota Jeugd en Onderwijs 2022 achteraf gezien niet te veel de 
toegankelijkheid van de jeugdhulp als uitgangspunt genomen, i.p.v. jeugdhulp als oplossing 
voor bijzondere gevallen?  Overweegt het college deze beeldvorming aan te passen in de 
communicatie ? 

Is preventie via het onderwijs haalbaar gelet op het lerarentekort in het onderwijs? 

Zijn er inmiddels voldoende lichtere vormen van jeugdhulp beschikbaar om in-en doorstroom 
naar zwaardere vormen te verminderen? Hoe kan de gemeente daar invloed op uitoefenen? 

Is er ervaring opgedaan in Rijswijk of elders met universele preventie en zo ja heeft dat 
effect? 

Kan samengewerkt worden met andere gemeenten (H10) als in Rijswijk het aanbod voor 
specifieke doelgroepen ontbreekt? 

Wat zijn de kosten voor de jeugdhulp voor 2023 nu inclusief de € 5.000.000 ,- extra kosten? 
Kunt u aangeven welk deel van de extra kosten komt door: 

-  Indexering; 
-  Toename clienten; 
- Inzet zwaardere vormen van jeugdhulp ? 

 

Waarom is in Rijswijk gekozen voor een open einde regeling van de financiering van de 
jeugdhulp ? Zijn andere methoden niet meer geschikt, zoals de populatiebekostiging die Den 
Haag nu voor een deel van de Jeugdhulp in wil voeren of de resultaatbekostiging.   

Is het mogelijk om inzicht te krijgen in de oorzaken van de kostendaling in 2022? 

Heeft u al zicht op concrete maatregelen die de druk op de jeugdhulp verminderen? 

Is er zicht op maatregelen die de druk van complexe echtscheidingen op de jeugdhulp 
kunnen verlichten?  

Is het mogelijk om bij het Rijk extra middelen te vragen voor snel groeiende Randstedelijke 
gemeenten met een onevenredig groot aantal jongeren? 


